
Verslag vergadering Wijkraad Boxmeer Oost 

Vergaderdatum: 28 november 2024 

 

 

Aanwezig: Jos de Kleijne, Mayan Boonen, Michiel Elfadly, Gerard van Oosteroom, Wim Melssen, 

Tresi Lavaleije en Erwin Janssen. 

Afwezig met bericht: Mo Chtioui.  

Afwezig zonder bericht:  

Belangstellende vanuit de wijk:   

 

Opening: 

Gerard opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Speciaal welkom geheten worden 

Brigitte Spiekman en Anton Baarslag van SamenTuin en ook Karina Jansen is door de wijkraad 

Boxmeer Oost gevraagd om dit keer aanwezig te zijn. Karina verzorgt al enkele jaren de 

gezamenlijke website en de website van de wijkraad Boxmeer Oost. Karina zal na de lancering van 

de nieuwe websites onze website blijven onderhouden. Hiervoor willen we alvast Karina bedanken. 

 

Bestuur SamenTuin (voorzitter Brigitte Spiekman en penningmeester Anton Baarslag): 

Op uitnodiging van de wijkraad is het bestuur SamenTuin op de vergadering aanwezig om met 

elkaar kennis te maken. Het bestuur van SamenTuin heeft een korte presentatie gemaakt die men 

graag aan de wijkraad wil presenteren.  

Het bestuur van SamenTuin bestaat uit 5 bestuursleden en ca. 31 vrijwilligers. Wekelijks op 

woensdagochtend komen de vrijwilliger samen aan de Raetsingel/Veerstraat. Er wordt wekelijks in 

de ontmoetingstuin gewerkt door de aanwezige vrijwilligers, natuurlijk is er ook een moment van 

ontmoeten door de koffie/thee moment. De kernwaarden zijn; verbinding, duurzaamheid, 

gelijkwaardigheid, zingeving en plezier. De presentatie wordt gedeeld met de secretaris van de 

wijkraad, hij zal deze in het archief bewaren. Voor meer informatie zie www.samentuinboxmeer.nl 

Tot slot bedankt de voorzitter het bestuur voor de presentatie. Het bestuur bedankte de wijkraad 

voor hun aandacht en de tijd. Wij hopen in de toekomst gezamenlijk op te trekken bij activiteiten 

enz. 

 

Notulen vergadering 17 oktober jl: 

Een uitgebreid verslag waar alles duidelijk was omschreven. Verder geen op- en aanmerking de 

notulen worden goedgekeurd en de notulist wordt bedankt. Gerard wil toch nog even terugkomen 

op het puntje van het welkom heten van de burgemeester aan de wijk. Vanuit de leden kwam de 

vorige keer het idee om dit met allen nieuwe inwoners van de wijk Oost te doen. Gerard heeft 

navraag gedaan bij de gemeente alleen om privacy redenen mag de gemeente Land van Cuijk de 

gegevens niet delen met de wijkraad. Er zijn nog wel andere initiatieven eventueel iets op de 

website te vermelden dat nieuwe inwoners zich kunnen aanmelden of jaarlijks een 

welkomsbijeenkomst te organiseren waar alle nieuwe inwoners van de wijk zich voor op kunnen 

geven.  

 

Nieuwjaarsreceptie 5 januari as: 

Mayan en Tresi hebben gezamenlijk de rebus gemaakt voor op de uitnodiging op de flyer van de 

nieuwjaarsborrel van de wijkraad Boxmeer Oost. Dames hebben een leuke en gezellige middag 

gehad en hopen door deze rebus de inwoners van de wijk geënthousiasmeerd te hebben om naar de 

nieuwjaarsborrel te komen. Mayan en Tresi hebben ook een tekst gemaakt wat op de flyer gedrukt 

kan worden alleen beide niet zo handig met de computer om dit samen te voegen tot een flyer. 

Michiel biedt aan om te helpen. Michiel en Mayan pakken dit gezamenlijk op. Er zal eerst een 

concept worden gemaakt door de drukker van de regio zodat alle leden nog eventueel op- en 

aanmerkingen kunnen maken. De drukker heeft uiteindelijk een weekje nodig om de flyer te 

drukken. De flyer met de uitnodiging zal tussen Kerst en Oud en Nieuw rondgebracht moeten 

http://www.samentuinboxmeer.nl/


worden. De uitkomst van de rebus kan tijdens de nieuwjaarsborrel ingeleverd worden. Onder de 

juiste inzendingen zullen op dan winnaars trekken. Het bestuur zal zorgen voor 3 pakketjes. Verder 

is alles geregeld alleen er is nog terugkoppeling gekomen wat betreft kaas en worst plankje. Mayan 

gaat navraag doen bij de Weijer en zal vragen dit ook op de offerte te zetten. 

 

Werkgroep communicatie: 

Namens de wijkraad Boxmeer Oost heeft Michiel zitting genomen in de werkgroep communicatie. 

Deze werkgroep is actief bezig met het lanceren van de nieuwe websites en de uitgave van de eerste 

gezamenlijke flyer van alle wijkraden in Boxmeer. Michiel laat de nieuwe lay-out van de nieuwe 

gezamenlijke website zien, deze site is al bijna gereed en zal begin december gelanceerd worden 

voordat de eerste flyer in de brievenbus verschijnt bij alle inwoners van Boxmeer. 

De onderliggende websites van iedere wijkraad mag naar eigen ideeën en wensen ingevuld worden. 

Hiervoor hebben wij Karina gevraagd om dit in de toekomst voor ons te blijven doen, zoals al 

besproken zal zij dit blijven doen, nogmaals bedankt. Karina vraagt wel aan Michiel of het mogelijk 

binnenkort contact te hebben met Cybox, Karina heeft nog enkele vragen. Michiel stelt voor ons 

een gezamenlijke afspraak te maken omdat Michiel ook nog enkele punten wil bespreken met 

Cybox. Michiel zal een afspraak gaan regelen. Vanuit de leden komt de vraag of er misschien ook 

een link gelegd kan worden met de website van LvC, SamenTuin en PastoorBiest, dit is zeker 

mogelijk zodra de nieuwe website actief is. De verhuiscode van de gezamenlijke website is 

opgevraagd en ontvangen, Cybox heeft deze verhuiscode ontvangen, De verhuiscode van de 

website Boxmeer Oost heeft Karina al twee keer opgevraagd en vandaag voor de derde keer alleen 

nog niets ontvangen. De secretaris krijgt hier een mail van. 

De eerste flyer is bijna klaar. Michiel laat het laatste concept zien, deze moet nog wel gecontroleerd 

worden door Michiel. Op de voorzijde van de flyer staat informatie voor alle inwoners van 

Boxmeer de achterzijde wordt per wijkraad gebruikt om informatie te delen met hun inwoners van 

de wijk. Het is straks de bedoeling dat de redactieleden van de afzonderlijke wijkraden dit voor hun 

rekening gaan nemen, op dit moment coördineert Michiel dit nog voor wijkraad Boxmeer Oost.  

Er komt een vraag op welk papier de flyer wordt gedrukt en hoe deze gevouwen gaat worden, 

hierop kan Michiel nog geen antwoord geven. Vermoedelijk is de flyer definitief gedrukt in week 50 

waarna de wijkraden deze in hun wijk zullen bezorgen. 

Michiel heeft de routes opnieuw bekeken en ingedeeld, het zijn uiteindelijk 6 routes geworden. 

Vanuit de gemeente hebben wij alle adressen ontvangen die behoren bij de wijkraad Oost. Michiel 

heeft bij het controleren wel gezien dat de twee nieuwe woontorens bij de Weijerstaete hier nog niet 

bijstaan, deze handmatig toegevoegd. De routes worden bekeken en het is voor iedereen duidelijk. 

Michiel gaat dit verder oppakken zodat de definitieve routes gemaakt zijn zodat de bezorgers van de 

flyer(s) deze kunnen gebruiken bij het bezorgen. De leden vragen wie er gaat bezorgen, het bestuur 

stelt voor dat de communicatie via de app zal verlopen. 

  

Vergaderschema 2025: 

Naar aanleiding van de vorige vergadering heeft de secretaris een vergaderschema gemaakt om de 6 

weken. Voorstel; donderdag 9 januari, 20 februari, 3 april, 1 mei en 12 juni 2025. 

Iedereen is met de voorstel akkoord alleen om op 1 mei een openbare vergadering te organiseren is 

geen goed idee het is dan meivakantie. De leden stellen voor deze vergadering 1 week te 

verschuiven naar 8 mei 2025. De secretaris gaat de Tuinkamer reserveren voor deze datums. Voor 

de openbare vergadering zal t.z.t. naar de locatie gezocht worden. Karina zal de datums aanpassen 

op de website. 

 

Nieuws uit de voorzittersoverleg wijkraden Boxmeer: 

De volgende punten zijn besproken; 

• Beleid woonwagenstandplaatsen Boxmeer 

• Communicatie bij werk in uitvoering. (Borden blijven te lang staan, geen goede 

omleidingsroutes dit kan tot gevaarlijke situatie leiden) 



• Communicatie vanuit de gemeente LvC naar de wijkraden, uitspraak wethouder Solez. 

• Monumenten- en kunstbeleid van de gemeente LvC, 

• Subsidieverzoek Sipiejo; alle wijkraden zijn akkoord gegaan met het verzoek Euro 150,- 

over te maken op de rekening van wijkraad Centrum. Wijkraad Centrum zorgt ervoor dat dit 

bedrag overgemaakt wordt aan Sipiejo. Vanaf 2025 zullen de afzonderlijke wijkraden 

rechtstreeks het bedrag overmaken bij de financiële bijdrage vanuit het voorzittersoverleg. 

 

Wat verder ter tafel komt: 

Tresi vraagt of de wijkraad een mail heeft ontvangen van een inwoner van van Speyk. De secretaris 

geeft aan dat deze is ontvangen en dat enkele vragen op de WIU 2025 zijn gezet. Zand in de 

zandbak vervangen door turf en meer vuilnisbakken voor hondenpoep. De mail is ook beantwoord 

aan de inwoner het is nu aan de gemeente LvC om hierop te reageren. Een derde vraag die gesteld 

was is of wij als wijkraad aan de gemeente LvC kunnen vragen of het mogelijk is ringen om de 

lantaarnpalen te regelen, dit zou een punt kunnen zijn voor het voorzittersoverleg. Gerard geeft aan 

dat dit al eerder is besproken in het voorzittersoverleg maar zou zeker nogmaals besproken kunnen 

worden.  

Vanuit een inwoner van van Speyk is Tresi benaderd of de wijkraad geen bijdrage kan geven voor 

een biebkastje. Natuurlijk kan dit altijd, secretaris zorgt dat Tresi een aanvraagformulier 

“leefbaarheid subsidie” ontvangt zodat zij deze kan aanvragen. Het biebkastje komt op 

gemeentegrond te staan, dit zou een probleem kunnen worden maar de wijkraad zal naar de 

aanvraag contact opnemen met de gemeente over hun ideeën hierover. 

Tot slot vertelt Tresi dat een bekende van haar een project is gestart “project peuken” in Nijmegen 

Dukenburg. Misschien zou dit project ook iets zijn voor Boxmeer. 

Jos de Kleijne geeft aan dat op de Parklaan spontaan nieuwe bankjes zijn geplaatst alleen niemand 

was hiervan op de hoogte. 

Erwin Janssen heeft het vernieuwde WIU ingevuld met het nieuwe portaal. Het was niet makkelijk 

maar uiteindelijk toch gelukt. Vanuit de wijkraad Oost zijn vijf nieuwe punten benoemd. 

(Onderhoud Weijerpark, nieuw voetpad verbinding Weijerstaete en Weijerpark, extra rust en 

ontmoetingsmomenten in de Weijer door nieuwe bankjes tijdens de VIEF route, aanpassing drietal 

perkjes in de Sweelinck, zand vervangen door turf in de zandbak van Speyk en als laatste de vraag 

of het mogelijk is meer vuilnisbakken te plaatsen voor poepzakjes. De WIU is nu in beraad bij de 

gemeente LvC. 

 

Rondvraag: 

Geen. 

 

Tot slot bedankt de voorzitter de aanwezige leden en nodigt iedereen uit voor een drankje aan de bar 

in de Weijer. 

Sluiting om 22.10uur 

 

De volgende vergadering staat gepland voor donderdag 9 januari 2025.  

 


